

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 119/22-23
世界歷史科外出參觀活動

敬啟者：

世界歷史科為提高學生對歐洲歷史的認識，現讓學生參觀香港文化博物館舉辦的專題展覽－虛擬凡爾賽宮之旅。有關外出參觀活動之詳情臚列如下：

| | |
|-------|--|
| 日期： | 五月二十二日（星期一） |
| 時間： | 下午 1:15 – 下午 4:00 |
| 活動內容： | 透過多媒體和互動裝置，感受凡爾賽宮的著名景點如鏡廳、法式園林、王后瑪麗·安托瓦奈特的寢室等，同時認識凡爾賽宮的輝煌歷史。 |
| 集合： | 本校 |
| 解散地點： | 本校 |
| 費用： | 免費（每名學生\$70.6，全數由校方資助。） |

請貴家長鼓勵及支持貴子弟參與是次外出參觀活動，並於五月十五日（星期一）將已填妥之回條逕交黃慧玲老師，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與黃慧玲老師聯絡。

此致
貴家長



東華三院馬振玉紀念中學校長


謹啟
(陳妙霞)

二零二三年五月十一日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 119/22-23
世界歷史科外出參觀活動

班號：_____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，並

- 同意敝子弟參與有關活動。
 不同意敝子弟參與有關活動。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生聯絡電話：_____

家長聯絡電話：_____

二零二三年 _____ 月 _____ 日

簽妥之回條請交回黃慧玲老師

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 119/22-23
The World History Education Activity

11th May 2023

Dear Parents

The World History aims to increase students' knowledge. Therefore, we are going to visit the Hong Kong Heritage Museum and enjoy a special exhibition-Virtually Versailles. The details of the visit are as follows:

| | | |
|-----------------|---|---|
| Date | : | 22 nd May 2023 (Monday) |
| Time | : | 1:15 pm – 4:00pm |
| Programme | : | With the innovative design, multi-media and interactive installation of this immersive exhibition. We can step into the famed Hall of Mirrors, the French gardens and even catch a glimpse of Marie-Antoinette's bedchamber, and revisit the magnificent history of the Palace. |
| Gathering venue | : | School |
| Dismissal venue | : | School |
| Fee | : | Free (A full subsidy of \$70.6 / student will be provided by the school.) |

Please return the signed reply slip to Ms. Wong Wai Ling on 15th May 2023 (Monday). Please feel free to contact Ms. Wong Wai Ling on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.